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Onderwerp vraag: Veiligheid en leefbaarheid Colomawijk 

 
Toelichtende nota 

 
In september vorig jaar organiseerden we met CD&V Mechelen een actie voor onze 

jaarlijkse ‘Veilige Schoolbuurt’ campagne aan het kruispunt van de Wilgenstraat en de 
Dennenstraat met de Jubellaan. Dit kwam nadien ook ter sprake op de gemeenteraad 

van 16 september 2024.  
 

Er passeren daar heel wat fietsers en schoolgaande kinderen, maar voorlopig is daar 
nog steeds geen zebrapad die de oversteek veiliger kan maken. Dit is dan ook al langer 

een vraag van de buurt. De schepen gaf toen in de gemeenteraad aan dat de Jubellaan 
een gewestweg is en dus een bevoegdheid is van het Vlaams Agentschap voor Wegen 

en Verkeer, maar dat dit agentschap “in het najaar met een technisch plan zou komen”. 
 

De actie van CD&V Mechelen kaderde uiteraard ook in de bredere problematiek van de 

ontsluiting van de Colomawijk. Door het sluiten van de Colomalaan en de Colomabrug 
voor autoverkeer zijn de Wilgenstraat en de Dennenstraat toegangswegen voor de hele 

Colomawijk met een verhoogde verkeersdruk en gevaarlijke situaties als gevolg. 
 

De schepen gaf toen ook aan dat er “eind september verkeerstellingen worden 
uitgevoerd in de Wilgenstraat en dat op basis van die cijfers men in gesprek zal gaan 

met de buurt” over de verkeers(on)veiligheid en hoge verskeersdruk in de Wilgenstraat, 
Dennestraat en Colomawijk. Tot nu hebben we daar nog niets over gehoord. 

 
Vragen 

 
• Werd er al een voorstel ontvangen van het Vlaams Agentschap rond de nieuwe 

inrichting van de Jubellaan? Zo ja, wat zijn de volgende stappen en de planning, 
en komt er een zebrapad ter hoogte van de Wilgenstraat/Dennenstraat? Zo nee, 

heeft of zal Mechelen contact opnemen met Vlaanderen om dit te prioritiseren? 

• Zijn er in september dan verkeerstellingen uitgevoerd in de wijk, en wat zijn de 
resultaten hiervan en mogelijke beleidsmaatregelen? Graag krijgen we de 

resultaten doorgestuurd. Wanneer wordt dit met de buurtbewoners besproken? 
Graag een concrete timing en plan van aanpak. 

 
            Karl Lauwers 


